
ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA  DEL PLE DE  26 DE FEBRER DE 
2024

Identificació de la sessió:

 Caràcter: extraordinari 
 Data: 26 de febrer de 2024
 Inici: 10:41
 Finalització: 11:44
 Lloc: Sala de Sessions de l’Ajuntament de Sóller
 Convocatòria: primera i única

Assistents (17)
Batle – President    
Miguel Nadal Vaquer

Tinents de Batle
1r Tinent de Batle: Sebastián Luís Aguiló Roig
2n Tinenta de Batle: Carlos Darder Rosell
3r Tinent de Batle: Maria del Mar Castañer Lozano
4t Tinent de Batle:  Juan Antonio Lorente Torres
5e Tinent de Batle: José Porcel Fiol

Regidors: 
Andrea Pomar Capó
Antònia Frau Crespí
Llum Castañer Morenilla
Gabriel Barceló Munar
Esther Alfonso Peláez
Laura Celià Gelabert
Joan Carles Simó Artero
Aurora Torrens Horrach
Elvira Assumpta Arbona Cortés
Jaume Mateu Lladó 
Sandra Montaner Mas

Secretària:
Rosa Isabel Ripoll Coll
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Ordre del dia:

1.-  Exp. 1253/24.- Aprovació extrajudicial de factures de l’exercici 2023.
2.-  Exp.  1193/23.-  Omissió  de  la  funció  interventora  davant  factures  pendents  de 
pagament  i  sense  cobertura  legal,  per  no  existir  procediment  de  contractació  de  la 
despesa.
3.- Exp. 374/24.- Modificació de la Relació de llocs de treball. 

Primer.-  Exp. 1253/24.- Aprovació extrajudicial de factures de l’exercici 2023.

Pren la paraula la Sra. Andrea Pomar i diu que l’import de facturació és correspon a 
unes  factures  que  per  temes  de  canvi  d’any  varen  entrar  a  final  d’any  i  s’han 
d’incorporar i s’han d’imputar al 2024. Diu que és per aquest motiu que passen per 
aquest plenari i que corresponen a Sóller Invest i Sóller Recicla. 

Intervé el Sr. Jaume Mateu i anuncia el seu vot en contra, com ja han fet en els altres 
expedients  d’extrajudicial.  Si bé vol  posar  de manifest,  que en aquest  cas,  el  motiu 
d’aixecar l’objecció que planteja la intervenció és bàsicament perquè són factures que 
excedeixen del que està previst en el contracte amb aquestes entitats i que no es tracta de 
factures  sense  expedient  administratiu  associat,  que  hi  ha  contracte,  però  que  per 
diversos motius no hi poden entrar. El Sr. Mateu manifesta la seva preocupació sobretot 
pel cas de Sóller Recicla i diu que al mes de setembre es va donar una situació molt 
complicada en relació a dita concessionària i que es va trobar una solució temporal. No 
entenen com pot haver-hi factures que superen el contracte original. En tot cas diu que 
també els hi preocupa que no han vist cap passa més en relació amb la pròrroga o a uns 
nous plecs per licitar un nou contracte. Vol deixar constància d’aquest punt. Demana 
que en qualque moment l’equip de govern contesti a dites preguntes, per què es duen a 
ple factures fóra del contracte que tenim amb Sóller Recicla i en quina situació està la 
nova licitació. 

Pren la paraula la Sra. Laura Celià i diu que es sumen als dubtes que els hi genera 
l’expedient.  Anuncia  que  votaran  en  contra  d’aquesta  proposta,  tal  i  com  varen 
manifestar a la comissió informativa i que no entenen com certes coses, malgrat estiguin 
emparades per la legalitat es facin amb una pràctica tan sovint. D’altra banda diu que 
certament és bastant curiós que després d’haver negociat una pròrroga in extremis de la 
concessió de la recollida selectiva, en el que l’empresa va demanar una contraprestació 
perquè deia que hi sortia a perdent amb el servei i va negociar una concessió a l’alça i es 
va  denegar  perquè  no  estava  emparada  en  la  legalitat,  i  justament  a  partir  d’aquest 
moment, comencin a aparèixer factures mensuals de feines extraordinàries que està fent 
Sóller  Recicla  recollint  «escombros»  d’obra.  Critica  que  en  cap  de  les  comissions 
informatives que ha assistit se li ha pogut contestar quins eren aquests «escombros» i de 
quines  obres,  si  eren  feines  de  la  brigada  o  de  particulars  que  l’Ajuntament  estava 
assumint. Diu que el fet de no contestar a totes les seves preguntes fa que encara tenguin 
dubtes i que no volen ser còmplices de tot això. Anuncia que votaran en contra de la 
proposta de manera clara i contundent.

Pren la paraula el Sr. Aguiló vol puntualitzar a la Sra. Celià el que ha dit sobre que 
aquestes factures extres es donen a partir de la pròrroga. Segons el Sr. Aguiló, abans ja 
hi havia hagut factures extraordinàries de precisament materials que són municipals que 
és duien a Sóller Recicla i que no estaven en el plec i que es paga exactament com si fos 
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un particular.  Explica el Sr. Aguiló que la concessionària va prorrogar un any i que dia 
20 de setembre acabarà la concessió i que no es preocupin que s’estan preparant el nous 
plecs de condicions. Pel que fa a les extrajudicials, diu que tenen molt clar que és una 
figura totalment legal que l’Ajuntament en fa ús i que també tenen molt clar que la gent 
que fa feina ha de cobrar. Per tot això diu que li donaran suport. 

El Sr. Carlos Darder diu que és una eina legal que els permet poder pagar i que els 
proveïdors no hagin d’esperar. 

La Sra. Laura Celià diu que ha revisat totes les extrajudicials del 2023 i que fins que no 
es va començar a negociar la pròrroga no hi havia cap factura de Sóller Recicla, que 
aquestes comencen a aparèixer quan es negocia la pròrroga del contracte. 

El Sr. Aguiló li diu a la Sra. Celià que sempre li interessa aixecar sospites i que no hi ha 
res,  que  es  tractava  d’uns  residus  altament  contaminants,  uralites  i  que  s’han  de 
gestionar a través d’una empresa legalitzada. Diu que té entès que hi ha més factures 
d’aquestes però que ho miraran i la informaran.

La Sra. Celià demana d’on eren aquestes uralites.

El Sr. Aguiló respon que no ho sap, que no controla tot el material de la brigada, diu que 
no sap si eren uralites, pladurs o enderrocs, que són enderrocs genèrics. 

La Sra. Celià diu que no estan intentant sembrar una ombra de dubte, si no que quan 
demanen  informació  no  se  lis  facilita  i  que  si  repetidament  estan  demanant  a  les 
comissions informatives de quines obres municipals venen aquests enderrocs, que no en 
tenen constància  i  que ningú els  hi  explica  d’on surten els  enderrocs  i  per què està 
facturant Sóller Recicla. Afegeix que no es té constància i ningú els hi està explicant 
d’on surten aquests  enderrocs  i  per  què factura  Sóller  Recicla.  Demana que han de 
pensar ells,  que si la cosa fos transparent  i  si tenguessin la informació,  ella  seria la 
primera que li reconeixeria, però que duen mesos demanant per això i que cap regidor 
ha sabut dir d’on venen aquests enderrocs, ni a la comissió d’hisenda ni a la d’obres. 
Demana a qui ha de demanar la informació. 

El Sr. Aguiló diu que si no recorda malament, la darrera factura de Sóller Recicla anava 
amb els albarans firmats i li diu a la Sra. Celià que en varen tenir coneixement i que si 
no és així, no es preocupi que li informarà d’on són. 

El Batle diu que segur que hi trobaran una solució i que es donaran les explicacions 
oportunes. Vol agrair al Sr. Aguiló que fos qui de qualque manera, va fer possible que 
Sóller Recicla pogués continuar i que Sóller no quedàs fet un desastre de brutor. Diu 
que s’ha de confiar amb ell i amb l’equip de govern i que les coses s’estan fent bé.

Passats a votació, la Corporació, amb 11 vots a favor (Partit Popular i Seny i Sentit), 6 
vots en contra (Psoe i Més) i cap abstenció, ACORDA: 

Primer.- Aixecar les objeccions relatives a les despeses relacionades en l’expedient i 
aprovar totes i cada una de les factures esmentades per un import global de 68.473,94 
euros.
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Segon.- Aplicar les esmentades factures i despeses a les aplicacions pressupostaries del 
vigent Pressupost de 2024, d'acord amb l'aplicació pressupostària suggerida en la relació 
de factures adjunta a l’expedient.

Segon.- Exp. 1193/23.- Omissió de la funció interventora davant factures pendents 
de pagament i sense cobertura legal, per no existir procediment de contractació de 
la despesa.

Pren la  paraula  la  Sra.  Andrea  Pomar  i  diu  que  és  un  extrajudicial  per  resoldre  la 
liquidació de factures entrades pels proveïdors. Exposa que a la comissió informativa 
varen  sorgir  dubtes  d’aquestes  factures.  En  relació  al  subministrament  de  serveis 
telefònics  explica  que  es  tracta  de  serveis  fixes  de  telèfons  municipals.  També  vol 
comentar  que hi  hagut  una factura per via  d’urgència,  per subministrar  el  gasoil  de 
l’escola del  Puig.  D’altra  banda,  diu que una altra  d’aquestes  factures  és la  energia 
elèctrica de l’escoleta Juli Ramis i que s’estan fent passes per tal que no torni a passar 
per extrajudicial.  Vol que consti que per part de la regidoria d’hisenda es passen les 
factures desglossades per àrees.

El Sr. Jaume Mateu diu que dins la dinàmica de l’equip de govern, segueixen duent a 
plenari factures d’extrajudicials i que ho justifiquen tot, però que en el fons, sempre són 
factures que es podrien haver previst amb un expedient de contractació normal, i no 
tenir que anar a ple per aixecar les objeccions que posa intervenció o secretaria a l’hora 
de pagar les factures. Suposa que el Sr. Darder dirà que és un procediment legal. El Sr. 
Mateu vol posar de manifest que seguim igual, que en el fons és una dinàmica que duen 
i no veu que canvii. Insisteix en demanar que es planifiquin millor per no tenir que anar 
cada punt a fer plens extraordinaris  per pagar extrajudicials  i que és una qüestió de 
previsió  i  organització  que  es  normalitzi  i  es  redueixin  al  màxim  aquest  tipus  de 
factures. D’altra banda, vol aprofitar per demanar quan hi haurà pressuposts i si tenen 
previst aprovar un pressupost dins el 2024. 

Pren la paraula la Sra. Celà i diu que és un expedient en la mateixa línia de l’apartat 
anterior, però que en aquest cas, es tracta d’una omissió de la funció interventora perquè 
són despeses indegudament adquirides. Diu que tal i com ha dit el Sr. Jaume Mateu 
sempre els hi diuen que son procediments legals, però que es evident que hi ha molt de 
procediments  legals  que  s’han hagut  d’acabar  regulant  perquè  estaven  previstos  per 
situacions puntuals o extraordinàries i se’n acaba fent un abús, com és el cas de les 
extrajudicials i les omissions de la funció interventora que duen a cada plenari o cada 
mes. Li crida la atenció que dins aquestes factures hi hagi coses de despesa totalment 
previsible o ordinària. Diu que aquest tipus de propostes que presenten han d’entendre 
que  els  hi  generi  dubtes  i  que  com ja  s’ha  dit  altres  vegades,  la  millor  manera  de 
preveure tot això, és fent un pressupost municipal. Li diu a la Sra. Pomar que ja n’han 
fet dos. Anuncia el seu vot en contra. 

El Sr. Aguiló anuncia el seu suport i diu que segueixen amb el mateix argumentari que 
han dit fins ara, que pensen que és més que correcte. Diu que són factures que a vegades 
poden sortir o contractes inesperats i que entén que per això hi ha un pressupost, però 
que tots els pressuposts estan sotmesos a qualque canvi. 
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El Sr. Darder diu a l’oposició que si ho feien tot tan bé i aprovaven els pressuposts, per 
què duien extrajudicials. Cedeix el torn de paraula a la regidora d’hisenda per a què doni 
les explicacions oportunes. 

Intervé la Sra. Andrea Pomar i diu que les seves intervencions calen a la intervenció 
quan va dir que el pressupost era valent i amb marge de maniobra i diu que tenen un 
pressupost valent i amb marge de maniobra. Li diu a la Sra. Celià que no se preocupi, 
que el pròxim pressupost que s’aprovarà serà encara més valent i amb més marge de 
maniobra. 

Passats a votació, la Corporació, amb 11 vots a favor (PP i Seny i Sentit), 6 vots en 
contra (Psoe i Més) i cap abstenció, ACORDA: 

Primer.- Reconèixer i liquidar totes i cada una de les factures relacionades en el present 
expedient, per un import global de 73.116,10 euros.

Segon.- Aplicar les esmentades factures i despeses a les aplicacions pressupostaries del 
vigent Pressupost de 2024, d'acord amb l'aplicació pressupostària suggerida en la relació 
de factures adjunta a l’expedient.

Tercer.- Exp. 374/24.- Modificació de la Relació de llocs de treball. 

Llegida la proposta per part de la secretària, pren la paraula la Sra. Castañer, qui vol 
agrair la feina al departament de personal. Exposa que hi ha tres baixes importants de 
persones que han fet feina amb dedicació per l’Ajuntament inclús durant el seu temps 
lliure sense demanar una compensació. Explica que la proposta el que fa és, tenint en 
compte aquestes baixes, fer una reestructuració baixant una plaça d’obres que no estava 
ocupada, al departament de nòmines, atès que la primera persona que es jubila és la cap 
de nòmines. La regidora de personal considera que la proposta que va fer l’equip tècnic 
de què no fos una persona només la que sàpiga gestionar el tema de les nòmines i de les 
factures, va ser encertada. 

El Sr. Jaume Mateu diu que els hi va venir de nou que aquest punt anàs a la comissió, 
perquè no tenien coneixement que aquest tema de modificació de la relació de llocs de 
treball s’estàs gestant. El Sr. Mateu explica que en general, són qüestions relativament 
raonables, que poden entrar dins la lògica d’organització municipals i molt internes, si 
bé, troben que moure una plaça d’urbanisme és una mica delicat. Demana si s’hauria 
pogut trobar una altra  plaça amb un altre origen per poder cobrir les necessitats  del 
departament de nòmines. També demana un aclariment sobre les al·legacions que va 
presentar una persona en concret, els motius pels quals foren desestimades. Considera 
que no és una proposta fora de lloc i remarca que té acord de la mesa negociadora, que 
per ells és important. D’altra banda, demana que es treballi amb la relació de llocs de 
treball no de manera puntual, sinó amb una visió a llarg termini. 

La Sra. Castañer diu que s’ha tengut que prendre una decisió ràpida per uns motius que 
no té inconvenient a explicar-li. 

La  Sra.  Elvira  Arbona  diu  en  relació  amb  aquest  tema,  que  es  varen  explicar 
tècnicament els canvis però que políticament, troben a faltar un full de ruta ben definit i 
clar. D’altra banda, diu que els hi agradaria conèixer la reclamació que ha presentat un 
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funcionari i els motius per què s’ha desestimada. Manifesta que a nivell polític no se lis 
explica  gaire  quina  és  la  planificació  a  nivell  laboral  de l’ajuntament,  a  quins  llocs 
manca personal o quines funcions són necessàries a cobrir. Exposa que tenen la sensació 
que es van tapant forats però que no hi ha, ni hi haurà, una planificació ben feta de la 
relació de llocs de treball. Entenen que per a què les polítiques que es volen impulsar 
des de personal es puguin convertir en una realitat,  cal tenir clar a on manca aquest 
personal, quines funcions es necessiten cobrir,  que sense una fulla de ruta, les coses 
s’estan fent  in  situ.  Manifesta  que des  de Més per Sóller  consideren  que aquest  no 
hauria de ser el camí. Independentment diu, del que s’està debatent, lamenten que aquest 
punt va duu a un altre enfrontament intern i que aquests enfrontaments dins l’equip de 
govern  són totalment  innecessaris  i  infantils,  i  que  l´únic  perjudicat  és  el  poble  de 
Sóller. Consideren que no és justificable ni coherent que un regidor no acudeixi a un 
Consell d’Administració de Sóller 2010, perquè estigui enfadant amb els seus socis de 
govern i que són deures i obligacions inexcusables per a qualsevol persona que està dins 
aquest consistori. Per tot l’assenyalat, anuncia que s’abstendran en aquest punt. 

El Sr. Aguiló cedeix la paraula al Sr. Porcel. El regidor de Seny i Sentit assenyala que la 
relació de lloc feina, és un modificació de l’any passat i que no és tan antiga. Segons el  
Sr. Porcel es va aprovar amb un compromís ferma de que a la propera modificació 
s’inclouria a la policia que se la va deixar defora. Opina que són qüestions internes i 
tècniques  i  que  ells  no  entraran  en  aquestes  qüestions  tècniques,  que  entren  en  la 
valoració política de la situació. Per tant, diu que l´únic que venen a exposar en aquest 
punt  és  la  modificació  del  lloc  de  treball  número  20,  cap  d’unitat  administrativa 
d’urbanisme i el núm. 81, cap d’unitat d’obres, i que són diu, les úniques modificacions 
amb les que no estan d’acord, per afectar directament al negociat d’obres, del qual la 
seva  companya,  la  Sra.  Esther  Alfonso  és  la  responsable.  Entén  que  totes  les 
especificacions  tècniques  que s’hagin  duit  a  l’expedient  hauran  estan  les  actuacions 
necessàries i legalment establertes i que no venen a qüestionar res tècnicament, si bé des 
de Seny i Sentit  consideren que s’han oblidat d’un detall  molt  important i es que la 
responsable de l’àrea no tenia coneixement del que s’està fent des de feia més de dos 
mesos.  Considera  que  és  un  aspecte  molt  important  i  a  tenir  en  compte  a  l’hora 
d’elaborar un expedient de modificació de la relació de llocs de treball, que es compti 
amb la participació de la responsable de l’àrea i també que doni el seu vist i plau a la 
modificació, sinó no se sap molt bé, quina és la seva responsabilitat dins l’àrea si se li 
pot anar modificant per part de la comissió tècnica, un dia sí un dia no, les situacions 
que viu el negociat.  D’altra banda, consideren que és també necessari abans comptar 
amb les impressions de la resta de treballadors que fan feina en aquest negociat, perquè 
si en set o vuit mesos s’ha pogut ja modificar arran d’un possible recurs, entenen que 
ells tenen també qualque cosa a dir, i que sàpiguen quina situació els hi generarà aquests 
canvis de situació. Exposa que si la regidoria d’obres és la responsable i té com a funció 
específica  que  surtin  tots  els  expedients  amb  la  màxima  celeritat  possible  i  s’ha 
d'enfrontar a ingerències que puguin generar enfrontaments o desmotivacions entre els 
propis funcionaris, s’hauria de comptar amb la responsable, perquè poden interferir en 
el funcionament del negociat. 

El  Sr.  Darder  es  vol  sumar  a  les  paraules  d'agraïments  a  les  tres  persones  del 
departament de recursos humans. Exposa que han aconseguit una fita molt important, 
per una banda, la carrera professional i per altra, l’aprovació de la relació de treball.  
Explica que si s’hagués demanat  a totes i cada una de les persones treballadores de 
l’ajuntament, mai es posarien d’acord i que amb bon criteri tècnic, han sabut treure la 
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feina. Explica que com bé ha dit la regidora, hi ha un problema imminent que és que al 
departament  de  tresoreria  la  cap  de  nòmines  es  jubila,  i  d’altra  banda,  una  altra 
treballadora del mateix departament  que està a punt de causar baixar per maternitat. 
Exposa que s’han trobat amb una necessitat urgent perquè el departament de nòmines 
queda totalment aturat  i que també és cert  que la plaça d’obres que s’ha mencionat, 
només ha estat coberta dos o tres mesos i que actualment no hi ha una persona física i 
que com a solució imminent han acceptat la proposta dels tècnics per poder solucionar 
la problemàtica.

Intervé el Sr. Antoni Socias, funcionari de l’Ajuntament de Sóller qui comença la seva 
intervenció  explicant  que  la  seva  presència  avui  és  com a  cap  del  departament  de 
recursos humans i no com a sindicalista. Exposa en relació amb la modificació la relació 
de llocs treball,  que tenim molt associades les normes de personal a la confecció de 
pressuposts, però no hi ha cap vinculació legal o normativa que digui que ha de ser així. 
Diu que entenen que la RLT, ha de ser una element viu en constant evolució i que s’han 
de  fer  les  modificacions  que  siguin  pertinents  i  de  fet,  és  el  que  assenyala  la 
jurisprudència. S’ha de considerar diu la RLT, una eina administrativa, i que una altra 
cosa és la plantilla que s’aprova amb els pressuposts i que per tant, hi ha una doble 
naturalesa  amb  aquesta  situació.  Vol  matisar  que  a  l’anterior  legislatura,  no  es  va 
modificar la relació de llocs de feina, sinó que es va crear perquè no hi havia RLT a 
l’Ajuntament de Sóller i que malgrat s’havia treballat i s’havia posat damunt la taula de 
negociació,  no s’havia pogut acabar tancant.  D’altra  banda,  posa de manifest  que hi 
havia  una  situació  també  d’una  certa  irregularitat  que  preocupava  als  òrgans 
administratius i econòmics, referent a les productivitats, que s’havia de regularitzar de 
qualque manera, i que l’eina era la RLT. Matisa que la policia va quedar fora de la RLT 
per una petició del mateix col·lectiu de policia, que el compromís de mesa negociadora 
va ser que a la propera legislatura es constituiria el comitè tècnic de valoració de la RLT 
de polícia  i  que es va constituir  a la primera  mesa negociadora.  Anuncia que demà 
tendrà la primera reunió de feina. Pel que fa a l'al·legació del Sr. Forteza diu que s’ha 
desestimat  perquè la  seva petició  era  en realitat  una queixa no una demanda,  i  que 
aquest malestar pareix que no existeix a dia d’avui. Referent al tema de la modificació 
de la plaça 20 i 81 que corresponen a obres, diu que si bé és cert que hi ha hagut qualque 
mal entès amb la dinàmica de feina per procedir en aquestes modificacions de les quals 
assumeix la part de la seva responsabilitat i demana disculpes als regidors que s’hagin 
sentit  maltractats  per  aquest  fet.  Vol  explicar  que  hi  ha  una  situació  d’urgència  al 
negociat de nòmines, tal i com ha exposat la regidora de personal, perquè es donen dos 
fets que coincideixen en el temps que suposen dues baixes al departament. Diu el Sr. 
Socias que des de sempre han considerat que és molt perillós només tenir una persona 
amb coneixements de l’àrea. També diu que l’àrea de nòmines és molt complicada i que 
la formació s’havia de fer ara que la persona que té els coneixements està fent feina i pot 
ensenyar a un funcionari que sigui capaç de treure tot sol les nòmines. Explica també 
que la plaça 20 era una plaça que s’havia redissenyat quan es va crear la RLT, en bona 
part per cobrir un fet conjuntural a nivell del negociat d’obres, que aquesta plaça s’ha 
cobert de manera inestable i que poca feina s’ha fet dins aquest lloc. Explica que el 
departament de personal el que considera és que el que falta al negociat es reforçar la 
part tècnica, no la part administrativa. En quant a la plaça 81 diu que és relativament 
senzill, que la titular d’aquest plaça va considerar que li posassin alguns punts menys 
pel seu nivell de responsabilitat, dedicació i càrrega de feina. Si bé diu que, en el seu 
moment, si que varen considerar que estava ben valorada i no es va resoldre aquesta 
petició. No obstant, arran de la reconversió de la plaça núm. 20, si que entenen que la 
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plaça 81 assumirà més responsabilitat i tendrà més càrrega de feina. En quant a la resta 
de personal de l’àrea d’urbanisme, diu que en el seu moment, ja es varen valorar de 
forma bastant diferenciada d’altres llocs de la seva categoria. 

La Sra. Laura Celià demana hi ha una jubilació i un embaràs i entèn que ambdues coses 
són situacions no sobrevingudes que es poden preveure amb bastant antelació. D’altra 
banda,  entén  que la  baixa per  embaràs  és una situació  temporal  i  que el  que s’està 
proposant és una modificació de la RLT per cobrir això. Si aquesta és la proposta, diu 
que la  RLT té  una intencionalitat  política,  i  que està  amb els  cabells  drets,  de que 
s’estigui  fent  una  modificació  de  la  RLT,  sense  que  hi  hagi  un  consens  entre  els 
diferents  partits  que conformen  l’equip  de  govern,  i  que  es  modifiqui  el  quadre  de 
treballadors d’una regidoria, sense que la responsable política hi estigui d’acord o en 
tengui  coneixement,  considera  que  és  un  fet  greu.  Diu  que  han entès  les  qüestions 
tècniques i que les compartiran o no però que han quedat ben explicades. Però el que ha 
assenyalat  a  nivell  polític,  demostra  un falta  de lideratge  que acaba  repercutint  a  la 
ciutadania perquè l’Ajuntament està més preocupat de resoldre qüestions internes que 
no de donar resposta a les demandes dels ciutadans. Diu que en cap moment s’ha parlat  
de dotar una plaça de tècnic de cultura o de tècnic de medi ambient, àrees que entenen 
que no estan dins del seu escenari polític de l’equip de govern. 

El Sr. Socias torna a intervenir i diu que si es podia preveure la jubilació, que en teníem 
constància i que precisament per aquest motiu, des de fa mesos, ja havia una funcionària 
que aprenia les nòmines, que justament és la que tendrà la propera baixa per maternitat i 
que la jubilació i la baixa coincidiran en el temps. Per això diu, ara es necessiten quatre 
mesos per formar a més gent, abans que la titular es jubili. D’altra banda, diu que la 
plaça de nòmines que alliberarà la titular no vol dir que acabi al departament. Insisteix 
en que el que no es volia es esperar a que la plaça de cap de nòmines estigui alliberada  
per començar a fer feina i ensenyar a la persona substituta. 

El Sr. Porcel diu que no està assignat a obres però que ell viu el dia a dia de la regidoria 
juntament amb la Sra. Esther Alfonso. Explica que des del mes de novembre, la plaça 
20 està vacant i que per tant,  la resta del personal del negociat  està fent part de les 
tasques que feia la persona que ocupava la plaça 20. Explica que la motivació que s’ha 
donat tècnicament per modificar la plaça 81, de més responsabilitat i càrrega de feina, 
ells no hi estan d’acord, que viuen la realitat del dia a dia i resulta que, amb el que duim 
d’any 2024, han entrat 401 registres del quals els dos auxiliars que no estan assabentats 
de res i que es poden sentir «agraviats»,  n’han fet pràcticament 300, mentre que els 
expedients assignats a la tècnica han sigut 13, els assignats a la cap administrativa han 
sigut 18 i els assignats als auxiliars administratius han sigut 206. Diu que si entram a 
valorar, fins i tot la part tècnica és qüestionable. 

La Sra. Pomar com a regidora d’hisenda vol agrair la tasca feta per la cap de nòmines i 
també  la  seva  implicació.  Agraeix  tota  la  feina  feta  per  part  de  la  regidoria  i  pel 
departament de personal per poder cobrir aquesta plaça.

El Batle diu que és un tema purament tècnic. Agraeix la feina feta per la regidora de  
personal i pel departament de personal. 

Passats a votació, la Corporació, per majoria de 8 vots a favor (PP), 3 en contra (Seny i 
Sentit) i 6 abstencions (MES i PSOE), ACORDA:
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PRIMER. Aprovar  la  modificació  de  la  Relació  de  Llocs  de  Treball  d'aquest 
Ajuntament,  amb  les  modificacions  derivades  de  la  negociació  col·lectiva  i  dels 
informes obrants a l'expedient, amb el text següent:

1- Convertir el lloc de treball vacant en la plantilla número 20 auxiliar administratiu cap 
UA  urbanisme,  grup  C2/16,  en  un  lloc  de  treball  d'administratiu  C1/19  en  el 
departament  de nòmines per realitzar  les funcions de confecció de nòmines a cobrir 
mitjançant promoció interna, amb la següent valoració:

Núm. Denominació lloc Grup Nivell Titulació  Lloc 0-00-00
Adscripció 

Dependència
 Compl. 
Específic

Forma 
prov.

Admin
Lloc 
sing

Catal
à

20
Auxiliar 

administratiu Cap 
UA Urbanisme

C2 16
ESO / G. Esc / 
FPI

4,01,002 AOU 58 C General No B2

20
Administratiu 

Nòmines/Rendes
C1 19

Batxiller / 
grau FP

2,03,003
Serveis 

Econòmics 48

C 
Promo

ció 
intern

a

General No C1

2- Modificar el lloc de treball número 81 Cap del negociat d’obres i incrementar en 2 
punts l’assignació del complement especific per augment del nivell de responsabilitat i 
la càrrega de feina ja que s’ha reconvertit el lloc de treball número 20.

Núm.
Denominació 

lloc
Grup Nivell Titulació  Lloc 0-00-00

Adscripció 
Dependèn

cia

 Compl. 
Específic

Forma 
prov

Admin
Lloc 
sing

Català

81
Cap negociat 

AOU
C1 21

Batxiller / 
grau FP

4,01,001 AOU 54 C
genera

l
si C1

81
Cap negociat 

AOU
C1 21

Batxiller / 
grau FP

4,01,001 AOU 56 C
genera

l
si C1

3 - Modificar la plaça de tècnic mig arxiver, grup A2/21, en tècnic arxiver, Grup A2/A1 
nivell 21/25 per tal d’adaptar-la a la seva naturalesa

Núm.
Denominació 

lloc
Grup nivell Titulació  lloc 0-00-00

Adscripció 
Dependència

 Compl.
específic

Forma 
prov

Admin
Lloc 
sing

Català

95
Tècnic arxiu i 

patrimoni
A2 21 Diplomatura 5,04,001 Règim intern 60 C Especial si B2

95
Tècnic arxiu i 

patrimoni
A2/A1 21/25

Diplomatura/
Grau en 

Història, Grau 
en Ciències 

de la 
documentació

5,04,001 Règim intern 60

C
Promo

ció 
interna

Especial si C1
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4- Modificar el lloc de treball número 111 Oficial 1ª Cap UO Electricitat i incrementar 
en 2 punts l’assignació del complement  de destí per  la responsabilitat i la càrrega de 
feina per ser l'únic electricista.

Núm.
Denominació 

lloc
Grup Nivell Titulació  Lloc 0-00-00

Adscripció 
Dependència

 Compl. 
Específic

Forma 
prov

Admin
Lloc 
sing

Català

111
Oficial 1ª Cap UO 

electricitat
C2 16

ESO / G. Esc / 
FPI

0,09,005 BOS 42 C Especial si B1

111
Oficial 1ª Cap UO 

electricitat
C2 18

ESO / G. Esc / 
FPI

0,09,005 BOS 42 C Especial si B1

5 – Desestimar l'al·legació presentada per Antonio Forteza Colom per entendre que no 
presenta arguments que suportin la seva demanda.

SEGON. Publicar íntegrament la citada relació en el Butlletí Oficial de les Illes Balears 
i a la seu electrònica de l'Ajuntament.

TERCER. Remetre  una  còpia  d'aquesta  a  l'Administració  de  l'Estat  i  a  l'òrgan 
competent de la Comunitat Autònoma».

Quan són les 11:44 hores, s’aixeca la sessió per part del Sr. Batle President, de la qual 
com a secretària estenc aquesta acta. 
 

Vist i plau                                                                                             La secretària 
El Batle President 

Miquel Nadal Vaquer                                                                           Rosa Ripoll Coll 

Que es doni compliment al que s’ha acordat. 
Sóller,

El Batle                                                                                                 Davant meu 
                                                                                                              la secretària 

S’ha donat compte al Ple, a la sessió ordinària  de dia 15 de maig de 2024 i s’aprova per 
unanimitat.                      

La secretària

DOCUMENT SIGNAT ELECTRÒNICAMENT 
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